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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

Senior Graphic Designer needed for a leading Media agency in Riyadh, Saudi Arabia.

Job requirements:

    -  Bachelor of Fine Arts in Advertising / Commercial arts or its equivalent.
    -  3-5 years in the field of Advertising, Branding, Layout, Printing.
    -  Excellent communication skills.
    -  Advanced knowledge in digital graphic software.
    -  Good knowledge of professional software which include but not limited to: Adobe illustrators, Adobe In design, and Adobe photography.
    -  Solid background in visual communications, commercial art, print, digital, photography, branding and typography.
    -  Good command of English and Arabic.

Apply by sending your CV and portfolio to:

Eng@targetjo.com

-----------------------------------------------------------------------------------

ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

 1 / 2
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 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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